
 

 
 

Poznań, 13 lutego 2019 r. 

 

Interpelacja 

ws. powstania Domu Kultury na Osiedlu Główna w Poznaniu 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Przez wiele ostatnich miesięcy, wśród mieszkańców Poznania zamieszkałych na terenie 

Osiedla Główna, panowało przekonanie o powstaniu Domu Kultury w budynku po szkole 

Gimnazjum nr 20 im. Ojca Mariana Żelazka, która w tym roku ulegnie zamknięciu. Koncepcja ta 

była niezwykle trafna, gdyż iż mieszkańcy tej części miasta nie mają zbyt wielkiego dostępu do 

szerokiej oferty działań kulturalnych, w porównaniu z innymi osiedlami. Ponadto potrzeby 

rewitalizacyjne Osiedla Główna idealnie komponowałyby się z powstaniem jednostki kulturalnej. 

 Niestety na ostatnim posiedzeniu Rady Osiedla Główna, podczas której obecni byli 

urzędnicy miejscy, mieszkańcy oraz radni osiedlowi usłyszeli o zaniechaniu działań mających na 

celu powstanie Domu Kultury w tym budynku. Urzędnicy przedstawili projekt przekazania 

budynku jednej z fundacji, która prawdopodobnie nie będzie realizowała celów kulturalnych. 

 W związku z powyższym uprzejmie proszę o informacje, jakie dalsze plany działania ma 

Prezydent Miasta Poznania w związku z zaistniałą sytuacją i czy są one zbieżne z konsultacjami 

oraz głosem mieszkańców tej części miasta (dodatkowo proszę o wskazanie form konsultacji, 

jakie zostały przeprowadzone w tej sprawie, a także ilości osób w nich uczestniczących).  

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


